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دعاء سيدنا الفقيه المقدم
محمد بن علي باعلوي رضي الله عنه

ِ ٱلرَّحيِم ٱلرَّحْمٰنِ  ٱلِله  بسِْمِ 

وَمِنَ    ٱلجَْنَّةِ  إلِىَ  ٱلنَّارِ  وَمِنَ    عَادَةِ  ٱلسَّ إلِىَ  قَاوَةِ  ٱلشَّ مِنَ  وَٱلمُْسْلمِِينَ  ٱنقُْلْنَا  اللّٰهُمَّ 

ٱلْحِْسَانِ  إلِىَ  ٱلْسَِاءَةِ  وَمِنَ    ِٱلمَْغْفِرَة إلِىَ  نوُبِ  ٱلذُّ وَمِنَ    ٱلرَّحْمَةِ  إلِىَ  ٱلعَْذَابِ 

وَمِنَ    ٱلعِْزِّ  إلِىَ  لِّ  ٱلذُّ وَمِنَ    ٱلغِْنَى  إلِىَ  ٱلفَْقْرِ  وَمِنَ    ٱلْمََانِ  إلِىَ  ٱلخَْوْفِ  وَمِنَ   

ٱلعُْسْرِ  وَمِنَ    ٱلخَْيْرِ  إلِىَ  رِّ  ٱلشَّ وَمِنَ    عَةِ  ٱلسَّ إلِىَ  يقِ  ٱلضِّ وَمِنَ    ٱلكَْرَامَةِ  إلِىَ  ٱلْهَِانةَِ 

خَطِ  ٱلسَّ وَمِنَ    ةِ  حَّ ٱلصِّ إلِىَ  قَمِ  ٱلسَّ وَمِنَ    ٱلْقِْبَالِ  إلِىَ  ٱلْدِْباَرِ  وَمِنَ    ٱليُْسْرِ  إلِىَ 

ٱلخِْذْلانَِ  وَمِنَ    ٱلْجِْتِهَادِ  إلِىَ  ٱلفَْتْرَةِ  وَمِنَ    ٱلعِْبَادَةِ  إلِىَ  ٱلغَْفْلةَِ  وَمِنَ    ضَا  ٱلرِّ إلِىَ 

ٱلعَْدْلِ. إلِىَ  ٱلجَْوْرِ  وَمِنَ    نَّةِ  ٱلسُّ إلِىَ  ٱلبِْدْعَةِ  وَمِنَ    ٱلتَّوْفيِقِ  إلِىَ 

  ِبٱِلعَْمَل ٱلتَّقْوَى  وَعَلىَ    بٱِلتَّقْوَى نيَْا  ٱلدُّ وَعَلىَ    نيَْا بٱِلدُّ دِينِنَا  عَلىَ  أعَِنَّا  الَلّٰهُمَّ 

ٱلمُْنْهِي    َرِضَاك إلِىَ  ٱلمُْفْضِي  بلِطُْفِكَ  ذَلكَِ  جَمِيعِ  وَعَلىَ    ِبٱِلتَّوْفيِق ٱلعَْمَلِ  وَعَلىَ 

ٱلكَْرِيمِْ. وَجْهِكَ  إلِىَ  بٱِلنَّظَرِ  ذَلكَِ  ٱلمَْصْحُوبِ    َجَنَّتِك إلِىَ 

)ثلََاثاً( غَوْثاَهُ  ياَ    )ًثلََاثا( رَبَّاهُ  ياَ    )ًثلََاثا(  ُ الَله ياَ 
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In the Name of Allah, the most Compassionate, the most Merciful  
O Allah, deliver us and the Muslims from misery to joy, from Hellfire to Paradise, from torment to mercy, from 
sins to forgiveness, from offenses to excellence, from fear to safety, from poverty to adequacy, from degradation 
to honor, from shame to dignity, from narrowness to expansion, from evil to good, from hardship to ease, from 
rejection to acceptance, from sickness to health, from resentment to contentment, from heedlessness to worship, 
from idleness to perseverance, from failure to success, from innovation to the Sunnah, and from tyranny to justice.
O Allah, assist us in our religion through the world, in the world through piety, in piety through action, in action through 
success—and [aid us] in all of that with Your Gentleness that leads to Your Satisfaction and concludes in Your Paradise, 
accompanied by the vision of Your Noble Countenance.  O Allah (x3) O Lord (x3) O Succor (x3)  O most Noble of the 
nobles, O most Compassionate, O most Merciful, O Possessor of Might and Grandeur, O Possessor of immense gifts. 
I seek the forgiveness of Allah the Almighty besides whom there is no other god, He is the Living, the Self-subsistent, 
and I repent unto Him.  O Allah, I ask of You for success to perform works that are loved by You, for sincere reliance 
upon You, a good opinion of You, and sufficiency from all else besides You. My Lord, O most Gentle, O Provider, 
O most Loving, O most Powerful, O most Firm. I ask of You for utter devotion to You, complete immersion in You, 
comprehensive gentleness from You, ample beneficial and goodly provision from You, a long life, righteous works in 
faith and certitude, adherence to the truth and religion, honor and nobility that is lasting and permanent, untainted by 
pride or arrogance or corruption. Indeed, You are the All-Hearing and ever near. May Allah grant blessings and peace 
upon our master Muhammad, and upon his Family and Companions. All praise is due to Allah, the Lord of the Worlds.

The Prayer of Sayyidina Al-Faqih Al-Muqaddam
Muhammad bin Ali Ba’alawi may Allah be pleased with him

وَٱلْكِْرَامِ  ياَ ذاَ ٱلمَْواَهِبِ  ٱلجَْلَالِ  ذَا  ياَ    ُرَحِيم ياَ    ُرَحْمٰن ياَ    َٱلْكَْرَمِين أكَْرَمَ  ياَ 

إلِيَْهِ. وَأتَوُبُ    َٱلقَْيُّوم ٱلحَْيُّ  هُوَ  إلِاَّ  هَ  ٰـ َ إلِ لاَ  ٱلَّذِي  ٱلعَْظِيمَ  ٱللهَ  أسَْتَغْفِرُ  ٱلعِْظَامِ.. 

وَحُسْنَ    َعَليَْك لِ  ٱلتَّوَكُّ وَصِدْقَ    ِٱلْعَْمَال مِنَ  لمَِحَابكَِّ  ٱلتَّوْفيِقَ  أسَْألَكَُ  اللّٰهُمَّ 

سِوَاكَ. نْ  عَمَّ وَٱلغُْنْيَةَ    َِبك نِّ  ٱلظَّ

بكَِ  تأَلَُّهاً  أسَْألَكَُ  مَتِينُ..  ياَ    ُّقوَِي ياَ    ُوَدُود ياَ    ُرَزَّاق ياَ    ُلطَِيف ياَ  هِي  ٰـ َ إلِ

وَسِنًّا    مَرِيئًا هَنِيئًا  وَاسِعًا  وَرِزْقاً    َْلدَُنك مِنْ  شَامِلًا  وَلطُْفًا    َفيِك وَٱسْتِغْرَاقاً   

وَعِزًّا    ِين وَٱلدِّ ٱلحَْقِّ  فيِ  وَمُلَازَمَةً    ِوَٱليَْقِين ٱلْيِمَانِ  فيِ  صَالحًِا  وَعَمَلًا    طَوِيلًا

قرَِيبٌ. سَمِيعٌ  إنَِّكَ    ٌفسََاد وَلاَ  عُتُوٌّ  وَلاَ  تكََبُّرٌ  يشَُوبهُُ  لاَ    ُوَيتََأبََّد يبَْقَى  وَشَرَفاً 

ٱلعَْالمَِينَ. رَبِّ  لِلهِ  وَٱلحَْمْدُ    َوَسَلَّم وَصَحْبِهِ  وَآلهِِ  دٍ  مُحَمَّ سَيِّدِناَ  عَلىَ   ُ ٱلله وَصَلَّى 


